



កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍

កម្មសិក្សាថ្នាក់វិទ្យាល័យ

កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សាថ្នាក់វិទ្យាល័យពេញមួយឆ្នាំ។ ក្នុងក្រីមាសនីមួយៗ យើងទទួលសិស្សយ៉ាងតិច 25 នាក់ដែលចាប់អារម្មណ៍ក្នុងផ្នែកអាកាសចរណ៍ នាវាចរណ៍ និងនិរន្តរភាពបរិស្ថាន ឬពាណិជ្ជកម្មសំណង់។ យើងមានកម្មវិធីនិទាឃរដូវសម្រាប់យុវជនដែលចាប់អារម្មណ៍ក្នុងផ្នែកនិរន្តរភាពបរិស្ថាន។ នៅរដូវក្តៅ យើងទទួលសិស្សមកការងារចំនួន 30+ នាក់នៅក្នុងផ្នែកអាកាសចរណ៍ខុសៗគ្នាមួយចំនួន។ នៅក្នុងរដូវក្តៅឈើជ្រុះ និងរដូវរងារ សិស្សអាចរៀនបានទាំងអស់អំពីឧស្សាហកម្មនាវាចរណ៍ ឬពាណិជ្ជកម្មសំណង់។ នៅក្នុងកម្មសិក្សារបស់យើងទាំងអស់ យុវជនរៀនអំពីវិស័យនានាដែលទាក់ទងនឹងកំពង់ផែ ព្រមទាំងទទួលបានពិសោធន៍ការងារក្នុងជីវិតជាក់ស្តែង ការគ្រប់គ្រងគម្រោង ការនិយាយជាសាធារណៈ និងជំនាញអភិវឌ្ឍន៍ក្រុម។

កម្មសិក្សាថ្នាក់ក្រោយវិទ្យាល័យ

កំពង់ផែផ្តល់ឱកាសធ្វើកម្មសិក្សាថ្នាក់ក្រោយវិទ្យាល័យយ៉ាងពិសេសពេញមួយឆ្នាំ ដែលត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីជ្រើសរើសជាពិសេសពីភាពជាដៃគូថ្នាក់ក្រោយវិទ្យាល័យជាមួយសាលាបច្ចេកទេស និងកម្មវិធីវិញ្ញាបនបត្រនានា។

កម្មសិក្សាថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ និងអ្នករៀនចប់

កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សាថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ និងអ្នករៀនចប់ពេញមួយឆ្នាំ។ កម្មសិក្សាទាំងនេះអនុញ្ញាតឱ្យនិស្សិតធ្វើការនៅក្នុងវិស័យដែលស្របនឹងគោលដៅអប់រំ និងអាជីពរបស់ពួកគេ។ កំពង់ផែផ្តល់កម្មសិក្សាក្នុងផ្នែកផ្សេងៗគ្នារបស់កំពង់ផែ ដូចជាគណនេយ្យ វិស្វកម្ម ការគ្រប់គ្រងសំណង់ ការគ្រប់គ្រងគម្រោង ប្រតិបត្តិការព្រលានយន្តហោះ ច្បាប់ ធនធានមនុស្ស បរិស្ថាន និងច្រើនទៀត។

អាហារូបករណ៍ អតីតយុទ្ធជន

រៀងរាល់ប្រាំមួយខែម្តង កំពង់ផែជ្រើសរើសអតីតយុទ្ធជនដែលទើបតែបំបែក ឬចូលនិវត្តន៍ថ្មីមួយក្រុមតូច។ ក្នុងអំឡុងពេលអាហារូបករណ៍មានប្រាក់ខែប្រាំមួយខែនេះ អតីតយុទ្ធជននឹងត្រូវបានដាក់ឱ្យស្តារនឹងបរិយាកាសការងារបែបស៊ីវិល និងការអនុវត្តអាជីវកម្មបែបក្រុមហ៊ុន។ អតីតយុទ្ធជនចាប់ខែដំបូងមួយអ្នកណែនាំ និងក្រុមការងារដើម្បីជួយណែនាំពួកគេក្នុងការអភិវឌ្ឍគោលដៅអាជីពរបស់ពួកគេ។ ពួកគេនឹងទទួលបានជំនួយក្នុងការកំណត់ជំនាញដែលអាចផ្ទេរបាន រៀបចំប្រវត្តិរូបសង្ខេបរបស់ពួកគេ និងកែលម្អបច្ចេកទេសក្នុងការសម្ភាសន៍។

ព័ត៌មានលម្អិត និងសិទ្ធិទទួលបាន

ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែមអំពីវិសាលភាពនៃឱកាសកម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍របស់កំពង់ផែក្រុងស៊ីតថល រួមទាំងលក្ខខណ្ឌគម្របនៃសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធីជាក់លាក់ សូមចូលមើលគេហទំព័រ portseattle.org/careers។

កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍ទាំងអស់សុទ្ធតែមានប្រាក់ខែ

កម្មសិក្សា និងអាហារូបករណ៍របស់យើងទាំងអស់សុទ្ធតែមានប្រាក់ខែ ហើយមនុស្សជាច្រើនទទួលបានទាំងប្រាក់ចំណូល ថែមទៀត។ ផ្ញើអ៊ីមែលទៅ Internships@portseattle.org សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

